



ZERO CHEMICALS LTD.
1000 Lakeshore, North York, Ontario M2H 3C1, Canada

18L

INDUSTRIAL SENSOR CLEANER

NETTOYANT POUR CAPTEURS INDUSTRIELS

Deep Cleaning & Fast Drying & Low Odor
No Spray To Rinse, Residue Free
ZCC Component

WARNING & FIRST AID

If swallowed: Rinse mouth with water. Do not induce vomiting. If eye or irritation of the skin occurs: Seek medical advice. Not classified as Hazardous Goods.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

IN CASE OF FIRE: Use dry chemical (BC) or Carbon Dioxide (CO₂) fire extinguisher for extinguish.

CAUTION

FLAMMABLE LIQUID AND VAPOR

Keep away from heat, sparks, open flames and hot surfaces. NO SMOKE.
Hazardous to the environment. Use only outdoors, as it is a water-based solvent. Avoid contact with skin and prolonged or repeated contact with other sensitive protective gloves and eye protection.

On Not Apply While Operating: Disconnect all electrical power and hot surfaces cool down entirely before using the chemical.

Nettoyage en profondeur à séchage rapide & faible odeur.
Sans spray à rincer, résidu libre.
ZCC Composant

AVERTISSEMENT ET PREMIERS SOINS

En cas d'ingestion: Rincer la bouche avec de l'eau. Ne pas induire le vomissement. En cas d'irritation de la peau ou d'irritation de la peau: Consulter un médecin.

NE PAS L'AVOIR À PORTÉE DES ENFANTS

EN CAS D'INCENDIE: Utiliser un extincteur à poudre (BC) ou au dioxyde de carbone (CO₂) pour éteindre le feu.

ATTENTION

LIQUIDE ET VAPEURS INFLAMMABLES

Tenir à l'écart de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et des surfaces chaudes. PAS DE FUMÉE.
Éloigner des sources de chaleur. Utiliser uniquement à l'extérieur. Éviter tout contact avec la peau et ne pas porter prolongé de vêtements sensibles. Porter des gants protecteurs appropriés et une protection oculaire.

Ne pas appliquer pendant: Déconnecter toute alimentation électrique et attendre que les surfaces soient entièrement refroidies avant d'utiliser le produit.

EXTREME DANGER/DANGER EXTREME
H228, H252, H302+H332, H314, H336
H228, H252, H302+H332, H314, H336

Manufacturer for ZCL

Products

Your product grid will appear here once products are added.

Zero Aerosol Inc

gurpreet@zeroaerosol.com